
 

 

       
 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

 

 

Aan:   College van B&W 

Van:   D66 Sonja Paauw 

Datum:   24 december 2020 

Onderwerp: Nieuwe beleidsregels rond evenementen / 

Wijthmenerplas.  

 

 

 

Geacht College, 

 

Naar aanleiding van schrijven van bewoners in het gebied rond de 
Whijtmenerplas over het aangepaste evenementenbeleid, willen wij een 

aantal vragen stellen.  
 

Ten opzichte van de vorige beleidsregels zijn er een aantal wijzigingen 
doorgevoerd zoals: 

 
• Een extra categorie evenementen is toegevoegd, namelijk de 

categorie ‘kleine evenementen’. Hiervoor hoeft geen vergunning te 
worden aangevraagd, er is ook geen maximum aan verbonden.  

• Waar voorheen evenementenorganisatoren het convenant Preventie 
Gehoorschade Muzieksector (hierna convenant) moesten hanteren, 

is nu enkel de onderschrijving ervan als uitgangspunt voldoende. 

 
 

De vragen zijn: 
 

1. Hoeveel evenementen zijn er in 2017, 2018 en 2019 bij de 
Whijtmenerplas georganiseerd? 

2. In het convenant staat dat de organisatoren de data van de 
geluidsmetingen in front of house dienen op te sturen naar SKEN. 

Hoeveel van de organisatoren hebben dit gedaan? 
3. Waarom hoeven evenementenorganisatoren het convenant niet 

meer te hanteren? Vindt u gezonde gehoororganen niet meer zo 
belangrijk als voorheen waardoor u minder waarborg hoeft? 

4. Volgens inwoners heeft de gemeente de inwoners niet actief 
geïnformeerd over het nieuwe beleid. Klopt dit? En waarom is dit 



 

 

niet gebeurd? Immers de voorgeschiedenis brengt met zich mee dat 
dit toch wel voor de hand zou liggen. 

5. Inwoners hebben op 19 mei 2019 een zienswijze ingediend. Hierop 

is volgens hen nooit een reactie gekomen van de gemeente. Wat is 
hier de reden van? 

6. De eindtijden van evenementen – voor de bewoners erg belangrijk – 
staan wel in het beleid, maar niet in de APV. Wat is hier de reden 

van?  
7. In het bestemmingsplan staat dat er maximaal 8 evenementen 

plaats mogen vinden bij of op de Whijtmenerplas. Hoe bepaalt u 
welke dit zijn nu er voor de kleine evenementen geen vergunning 

aangevraagd hoeft te worden en de voorspelbaarheid dus ook 
kleiner wordt? 

 
 

Dank voor de beantwoording. 
 

Sonja Paauw 

D66 
 

 
 


